
De siste årene har det skjedd en stor utvikling innen immunterapi, men det skjer fortsatt 
mye.  Jeg prøver å si litt om hva som kommer fremover, med fokus på onkologi. Jeg kommer 
også til å si litt om hvilke utfordringer vi ser for bruk av immunterapi de neste årene. 
 


